

**No. 44910. Multilateral**

CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2515, I-44910.*]

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2518, A-44910.*]

*OBJECTION TO THE DECLARATION MADE BY TURKEY UPON RATIFICATION\**

**Austria**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 16 March 2016*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 March 2016*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 44910. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2515, I-44910.*]

PROTOCOLE FACULTATIF SE RAPPORTANT À LA CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2518, A-44910.*]

*OBJECTION À LA DÉCLARATION FORMULÉE PAR LA TURQUIE LORS DE LA RATIFICATION\**

**Autriche**

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 mars 2016*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 16 mars 2016*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

(Original: English)

“The Government of Austria has examined the declaration made by the Republic of Turkey upon ratification of the Optional Protocol to the Convention on the Rights of Persons with Disabilities adopted on 13 December 2006. It welcomes the ratification of the Optional Protocol by Turkey as a significant step for the promotion of the rights of persons with disabilities. However, as a member state of the European Union, Austria opposes the declaration made by the Republic of Turkey which describes another member state, the Republic of Cyprus, as a defunct entity.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

(Traduction) (Original : anglais)

Le Gouvernement autrichien a examiné la déclaration faite par la République de Turquie lors de la ratification du Protocole facultatif se rapportant à la Convention relative aux droits des personnes handicapées, adopté le 13 décembre 2006. Il se félicite de la ratification du Protocole facultatif par la Turquie, qui constitue une avancée importante dans la promotion des droits des personnes handicapées. Cependant, en tant qu'État membre de l'Union européenne, l'Autriche objecte à la déclaration faite par la République de Turquie qui qualifie un autre État Membre, en l'occurrence la République de Chypre, d'entité « défunte ».